



Saksliste kretsstyremøte 15.03.2021 kl: 1800, digitalt

Deltagere:

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli

Nesteleder: Herleik Overøye Johnsen

Styremedlem: Martine Akse – ikke tilstede

Styremedlem: Morten Ormberg

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen

Styremedlem: Baard Brattebø

Vara: Amalie Ulevik Bjerk

Vara: Andreas Severin Brattebø

Roverrepresentant: Ikke tilstede

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant

Kretssekretær: Kine Nyhammer

Mål for kretsstyret

- **Helårsmål for 2021**
 - Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret)

Vedtakssaker

03/21 Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

04/21 Godkjenning av referat fra sist møte

Godkjent

Orienteringssaker

- **Oppdatering fra UAB, RB og ansatt**
 - UAB: Det arbeides med peffkurs 2, og det er satt opp planleggingsmøte kommende mandag. Informasjon om kurset vil bli sendt ut etter møte. UAB



diskuterer også muligheten for en vandrer eller ungdomstur i løpet av april/mai.

- RB: Rover Bjørgvin har gjennomført iScout 6 til 7. mars. Arrangementet ble gjennomført delvis digital og fysisk, og det var rundt 9 stk. som deltok på arrangementet.
- Ansatt: Lekkasjen på speidersenteret er reparert.
- **Oppdatering KULTur familieløype**
 - Den nye utgavene av koronavenlige KULTur familieløype er nesten klar. Skilt er i produksjon og håper å bli montert på speiderhytten før påske. Gildene har sakt ja til å henge opp skiltene. Hordaland kris utarbeide ferdig den digitale løsningen som man vil finne på speidersentere.no.
- **Oppdatering patent – varemerket**
 - Kretsen har mottatt innsigelse på registrert varmemerket «KULTur» og har derfor besluttet å trekke registreringen.
- **Oppdatering KLUS – kurs**
 - På grunn av koronarestriksjoner har kretsstyret besluttet at kursene vil bli utsatt til etter sommerferien, i håp om at det vil være mulig å gjennomføre kurs for voksne da. Det vil bli sendt ut melding til de gruppene som ikke har fått gjennomført bestilt KLUS kurs ennå.
- **Oppdatering regnskapsprogram**
 - Regnskapsfører Linda har bestilt nytt regnskapsprogram fra Visma, etter godkjenning fra kretsstyret ved sist kretsstyremøte.

Drøftingssaker

- **Evalueringsav Årsmøte**
 - Tilbakemeldinger fra kretsstyret:
 - Årsmøte gikk veldig fint i år, vi fikk gjennomført møte mye raskere digital enn når vi gjennomføre fysisk.
 - Ønsker at vi ikke bruker for mye tid på å gå gjennom sakene. Vi trenger ikke å gå gjennom ting punkt for punkt, da dette tar unødvendig tid.



BJØRGVIN
KFUK-KFUM
speidere

- Tidspunktet for årsmøtet når det er digitalt kan godt settes på en annen dag en søndag eller et annet tidspunkt på dagen (tidligere eller seinere).
 - Selv om det er fysisk møte i framtiden, kan vi godt holde den digitale måten å stemme på – digital stemmeløsning bør blir tatt i bruk. Dette ønsker vi å ta med videre da det er enklere og mer effektivt.
 - Kretsstyret ønsker også i framtiden å ta i bruk digitale løsninger til å legge fra saker, innlegg, fremme ny forslag og gjennomføre vedtak.
 - Til neste gang kan vi se nærmere på tidsbruk vi bruker på å drøfte saker under møte. Mulig vi skal sette strek for kommentarer tidligere.
- **Felles styremøte med Hordaland krins (NSF)**
 - Kretsstyret ønsker at alle som ønsker fra styret kan delta på digitalt felles styremøte med Hordaland krins.
 - Forslag til datoer: 14. april og 19. april, kl 18:00
 - **Fordeling av hovedansvar arrangementer 2021**
 - Lederarrangement – Astrid F. Jacobsen
 - NM i speiding (13. juni) – Herleik O. Jonsen
 - Bymanøver (30. oktober) – Morten Ormberg
 - **Høringsmøte for frivillig sektor 16. mars kl. 18 – 20**
 - Baard Brattebø deltar fra Bjørgvin krets.

Annet

- **Møtedatoer våren 2021 (digitale/ fysiske møter)**
 - 22.april, 20. mai, 17. juni kl 18:00. Tar forbehold om at møte blir digitale så lenge situasjonen er slik den er. Vi tar forbehold om at dette kan endres om restriksjonen gjør det mulig å avholde fysiske møter.
- **Registrering av styret i altinn**
 - Kretsleder ringer rundt til nye medlemmer i styret for å få registrert det nye styret i altinn.
- **Ny patentsøknad for varemerket**
 - Saken vil bli tatt opp et seinere tidspunkt.